

PUBLIC NOTICE AVIS PUBLIC

TBAYTEL – RALEIGH: PROPOSED TOWER LIGHTING/MARKING MAINTENANCE

Location: 3.5km west of Mameigwess Lake Road, Hwy 17, Bradshaw Township, ON.
Coordinates: 49.460279°, -91.840058°

Objective: Maintenance of lighting/markings on existing 118.9m guyed tower lighting/markings to comply with Canadian Aviation Regulations 621.

Proposed: Replace existing red, medium intensity, flashing incandescent beacon at top of tower (night protection) and deteriorating alternating orange and white paint on tower (day protection) with dual red/white, medium intensity, flashing LED beacons at top and mid-point of tower (day and night protection). Removal of existing red steady burn, dual obstruction lights at the ¼ and ¾ points of tower (night protection).

The public is invited to provide written comments or request additional information by end of business day on **Friday, September 6, 2024**, to the contact information shown below:

Tbaytel Site #/Numéro de Site : RALEIGH

Forbes Bros. Ltd. on behalf of/au nom de Tbaytel

Jay Lewis, Land Acquisition & Gov. Relations
130, 482 South Service Road East
Oakville, Ontario. L6J 2X6
Tel: (905) 928-9481
Email: jlewis@forbesbrosltd.ca

TBAYTEL - RALEIGH: ENTRETIEN PROPOSÉ D'ÉCLAIRAGE ET DES MARQUAGES DE LA TOUR

Emplacement : 3,5 km l'ouest du chemin Mameigwess Lake, Hwy 17, canton de Bradshaw, ON
Coordonnées : 49.460279°, -91.840058°

Objectif : Entretien de l'éclairage/du marquage sur la tour haubanée existante de 118,9 mètres pour assurer la conformité au Règlement de l'aviation canadien 621.

Proposé : Remplacer la balise à incandescence clignotante rouge d'intensité moyenne existante au sommet de la tour (protection de nuit) et de la peinture alternée orange et blanche détériorée sur la tour (protection de jour) par deux balises LED clignotantes rouge/blanc d'intensité moyenne au sommet et au milieu de la tour (protection jour et nuit). Suppression du feu rouge permanent existant, des doubles feux d'obstruction aux ¼ et ¾ points de la tour (protection de nuit).

Le public est invité à soumettre des commentaires écrits ou à demander des informations supplémentaires avant la fin de la journée ouvrable, **vendredi 6 septembre 2024**, à l'adresse suivante :



